
Magyar Zoltán
országgyű lési képviselő

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

„h rvslam ‘LI .01-

Érkezett . 2015 OKT 2 8.

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mikor állhat fel az erdővédelmi szakszolgálat?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2013-tól folyamatos mulasztásos jogsértést tart fenn az állam, mivel az erd ővédelmi

szakszolgálatokat még mindig nem állította fel . A NÉBIH keretei között majdan működő

szolgálat költségvetési alapjai a jövő évre vonatkozóan sem látszanak .

Mikortól indul a gyakorlatban az erdővédelmi szakszolgálat? Hány fővel fog

tevékenykedni és hány hektár erdő jut egy személyre?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . október 28 .
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